

# 2013-08-11 你們顯在這世代中，好像明光照耀

In the Midst of this Generation You Shine as Lights in the World

楊駿弟兄 Bro. Jun Yang

## Scripture

- 腓 2:13 因為你們立志行事都是神在你們心裏運行，為要成就他的美意。14 凡所行的，都不要發怨言，起爭論，15 使你們無可指摘，誠實無偽，在這彎曲悖謬的世代作神無瑕疵的兒女。你們顯在這世代中，好像明光照耀，16 將生命的道表明出來，叫我在基督的日子好誇我沒有空跑，也沒有徒勞。
- Philippians 2:13 for it is God who works in you both to will and to do for His good pleasure. 14 Do all things without complaining and disputing, 15 that you may become blameless and harmless, children of God without fault in the midst of a crooked and perverse generation, among whom you shine as lights in the world, 16 holding fast the word of life, so that I may rejoice in the day of Christ that I have not run in vain or labored in vain.
- 啟 21:11 城中有神的榮耀；城的光輝如同極貴的寶石，好像碧玉，明如水晶。
- Revelation 21:11 Jerusalem... having the glory of God. Her light was like a most precious stone, like a jasper stone, clear as crystal.

## Outline

1. 『彎曲悖謬的世代』：世界的黑暗  
1. “Crooked and perverse generation”: darkness of the world
  
2. 『明光照耀』：世界之光  
2. “Shine as lights”: Light of the world
  
3. 『你們顯在這世代中』：我們的見證  
3. “You shine in the midst of this generation”: Our testimony
  - 團體的見證
  - Group testimony
    - i. 反例1：  
i. Counter-example 1:
    - ii. 反例2：  
ii. Counter-example 2:
    - iii. 反例3：  
iii. Counter-example 3:
    - iv. 正例1：  
iv. Positive example 1:
    - v. 正例2：  
v. Positive example 2:
  - 傳承的見證
  - Testimony of inheritance:
    - i.
    - ii.

iv.

4. 『沒有空跑，也沒有徒勞』：神旨意的完成

4. "Have not run in vain or labored in vain": Completion of God's will